
Protokół 41/2022
Posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Ekologii,

które odbyło się 6 września 2022 r. w trybie stacjonarnym

Posiedzenie  prowadził  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  i  Ekologii  Wojciech
Cichoń. Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu kworum otworzył obrady (lista obecności
stanowi załącznik nr 1 do protokołu).
(Nieobecni  usprawiedliwieni  –  Wisłocka  Marta,  Barcik  Krystyna,  Jaczewska-Szymkowiak
Karolina, Kępa Ryszard, Pichla Grażyna)
Przewodniczący Komisji zapytał czy radni mają uwagi do porządku obrad. 

Porządek obrad:

1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia Komisji.
3. Omówienie  informacji  nt.  Realizacja  rządowych  programów:  „Asystent  osobisty

osoby niepełnosprawnej” i „Opieka wytchnieniowa”
4. Omówienie materiału nt.  Wysokość odpłatności za usługi opiekuńcze na podstawie

Uchwały Rady Miejskiej Legnicy nr XXXIX/398/05 z dnia 10 października 2005 r.”
5. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
6. Omówienie korespondencji.
7. Sprawy różne.

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego porządku.

Komisja przyjęła zaproponowany porządek przez aklamację.

AD. 2 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA KOMISJI

Radni nie wnieśli uwag do protokołu.

Komisja przyjęła protokół przez aklamację.

AD.  3  OMÓWIENIE  INFORMACJI  NT.  REALIZACJA  RZĄDOWYCH
PROGRAMÓW:  „ASYSTENT  OSOBISTY  OSOBY  NIEPEŁNOSPRAWNEJ”
I „OPIEKA WYTCHNIENIOWA”
– pismo  Zastępcy  Prezydenta  Krzysztofa  Duszkiewicza  z  dnia  26  sierpnia  2022  r.  
Nr ZS.0012.4.11.2022.I (załącznik nr 2 do protokołu).

Pani Iwona Roicka – Zastępca Dyrektora MOPS w Legnicy, przedstawiła pokrótce materiał.

Radni nie wnieśli uwag do materiału.

Komisja przyjęła informację nt. Realizacja rządowych programów: „Asystent osobisty osoby
niepełnosprawnej” i „Opieka wytchnieniowa” do akceptującej wiadomości.



AD. 4 ZAOPINIOWANIE MATERIAŁÓW SESYJNYCH

• Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków
przyznawania  świadczeń  z  pomocy  społecznej  oraz  częściowego  lub  całkowitego
zwolnienia z opłat za świadczenia z pomocy społecznej i trybu ich pobierania – 1/XLVII

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni.

Zastępca Prezydenta Krzysztof Duszkiewicz streścił projekt Uchwały.

Radna Aleksandra Krzeszewska zapytała o koszty, jakie poniesie miasto.

Pan Krzysztof Duszkiewicz odpowiedział, że przeznaczono na ten cel 6,5 miliona złotych.

Radna Jolanta Kowalczyk zapytała jak ustala się status wnioskodawcy.

Pani Iwona Roicka – Zasępca Dyrektora MOPS w Legnicy,  odpowiedziała,  że pracownik
socjalny na podstawie wywiadu bada czy osoba wnioskująca jest samotna czy tez ma rodzinę,
która możne nad nią sprawować opiekę.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  8,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  określenia  szczegółowych  warunków  przyznawania
świadczeń z  pomocy  społecznej  oraz  częściowego  lub całkowitego  zwolnienia  z  opłat  za
świadczenia z pomocy społecznej i trybu ich pobierania.

•  Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Legnicy - terenu położonego na północ od ul.
Tadeusza Myśliwca przy zbiorczej drodze południowej -  2/XLVII

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni.

Radna Jolanta Kowalczyk zapytała czy miasto budować będzie drogę wewnętrzną.

Zastępca  Prezydenta  Pani  Jadwiga  Zienkiewicz  odpowiedziała,  że  drogę  budować  będzie
deweloper.

Radny  Andrzej  Lorenc  zapytał  jaka  jest  odległość  zabudowań od  ZDP i  jakie  są  normy
hałasu.

Pani Zienkiewicz odpowiedziała, że rok po realizacji zadania bada się poziom hałasu i wtedy
określa się czy trzeba wdrożyć dodatkowe zabezpieczenia przed hałasem.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.



Głosami:  za  –  5,  przeciw –  0,  wstrzymało  się  –  3,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały  w
sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego miasta Legnicy - terenu położonego na północ od ul. Tadeusza Myśliwca
przy zbiorczej drodze południowej.

•  Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Legnicy - terenu położonego w sąsiedztwie ul.
Tadeusza  Łabno,  Henryka  Karlińskiego,  płk.  Karola  Myrka  i  torów  kolejowych  –
3/XLVII

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  7,  przeciw – 0,  wstrzymało  się  –  1,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały w
sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego  miasta  Legnicy  -  terenu  położonego  w  sąsiedztwie  ul.  Tadeusza  Łabno,
Henryka Karlińskiego, płk. Karola Myrka i torów kolejowych.

•  Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Legnicy - terenu ograniczonego ul. Tadeusza
Gumińskiego, ul. Tadeusza Myśliwca i ciekiem Kopanina – 4/XLVII

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  6,  przeciw – 0,  wstrzymało  się  –  2,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały w
sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego  miasta  Legnicy  -  terenu  ograniczonego  ul.  Tadeusza  Gumińskiego,  ul.
Tadeusza Myśliwca i ciekiem Kopanina.

•  Projekt  uchwały  zmieniający  uchwałę  w  sprawie  określenia  przystanków
komunikacyjnych,  których  właścicielem  lub  zarządzającym  jest  Gmina  Legnica,
udostępnionych  dla  operatorów  i  przewoźników  oraz  określenia  warunków  i  zasad
korzystania z tych przystanków – 5/XLVII

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 1, bez głosu – 1,  Komisja przyjęła projekt
uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  określenia  przystanków  komunikacyjnych,
których  właścicielem  lub  zarządzającym  jest  Gmina  Legnica,  udostępnionych  dla
operatorów  i  przewoźników  oraz  określenia  warunków  i  zasad  korzystania  z  tych
przystanków.



• Projekt uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej na terenie
położonym przy ul. Wrocławskiej i Brackiej w Legnicy – 6/XLVII

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni.

Radny  Andrzej  Lorenc  zapytał  czy  wysiedleni  z  tego  terenu  mieszkańcy  będą  mogli
skorzystać z lepszych warunków zakupu mieszkań od dewelopera.

Pani Jadwiga Zienkiewicz odpowiedziała, że wysiedleni mieszkańcy nie będą w stanie kupić
mieszkania od dewelopera ze względu na zbyt niskie dochody.

Radna Jolanta Kowalczyk zapytała jak budowę oceniła Komisja Urbanistyczna.

Pani Zienkiewicz odpowiedziała, ze nie wie czy Komisja zajmowała się już tym projektem.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

 Głosami:  za – 5,  przeciw – 1,  wstrzymało  się – 2,  Komisja przyjęła projekt  uchwały w
sprawie  ustalenia  lokalizacji  inwestycji  mieszkaniowej  na  terenie  położonym  przy  ul.
Wrocławskiej i Brackiej w Legnicy.

•  Projekt  uchwały  w  sprawie  nadania  nazw  ulicom  na  obszarze  miasta  Legnicy  –
7/XLVII

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  8,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w sprawie nadania nazw ulicom na obszarze miasta Legnicy.

•  Projekt  uchwały w sprawie  wyrażenia  zgody na najem lokalu  użytkowego na czas
oznaczony w drodze bezprzetargowej – 8/XLVII

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni.

Radna Jolanta Kowalczyk zapytała, którego lokalu dotyczy ta uchwała.

Pani  Jadwiga  Zienkiewicz  odpowiedziała,  że  lokal  wynajmowany  jest  pod  biuro
nieruchomości oraz kancelarię.

Radny Jarosław Rabczenko zapytał jak rozliczane jest ogrzewanie.

Pani Zienkiewicz odpowiedziała, że najemcy płacą za ogrzewanie na warunkach zawartych w
umowie najmu.



Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  4,  przeciw  –  2,  wstrzymało  się  –  2,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  najem  lokalu  użytkowego  na  czas  oznaczony  w  drodze
bezprzetargowej.

• Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek
tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  zajęć  nauczycielom  zajmującym  stanowiska
kierownicze,  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  niektórych
nauczycieli, zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie zaocznej
i  w  kształceniu  na  odległość  oraz  zasad  rozliczania  tygodniowego  obowiązkowego
wymiaru  godzin  zajęć  nauczycieli,  dla  których  ustalony  plan  zajęć  jest  różny
w poszczególnych okresach roku szkolnego – 9/XLVII

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  8,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  zasad  udzielania  i  rozmiaru  obniżek  tygodniowego
obowiązkowego  wymiaru  zajęć  nauczycielom  zajmującym  stanowiska  kierownicze,
tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  niektórych  nauczycieli,  zasad
zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie zaocznej i w kształceniu na
odległość  oraz  zasad  rozliczania  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć
nauczycieli,  dla  których  ustalony  plan  zajęć  jest  różny
w poszczególnych okresach roku szkolnego.

•  Projekt  uchwały  w  sprawie  nadania  nazw  ulicom  na  obszarze  miasta  Legnicy  –
10/XLVII

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  8,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w sprawie nadania nazw ulicom na obszarze miasta Legnicy.

AD. 6 OMÓWIENIE KORESPONDENCJI

Brak korespondencji do omówienia.

AD. 7 SPRAWY RÓŻNE

Spraw różnych brak. 



Porządek obrad został wyczerpany.

Prowadząca  obrady  podziękowała  radnym  oraz  zaproszonym  gościom  za  udział
w posiedzeniu i zakończył obrady Komisji.

Protokół sporządziła:
Marta Kowalczyk

                                                                                   Przewodniczący                    
Komisji Spraw Społecznych i Ekologii

                                                                                Wojciech Cichoń                   


